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Agenda  
1. Opening en mededelingen 
2. Politierapportage over de wijken (Marleen van Velzen / Steven Fluitsma) 
3. Beheer en projecten in HZL (Micha Giltay) 
4. Notulen vergadering 13 januari 2016 
4a. Actielijst 
5.   Mededelingen voorzitter 
6. Evaluatie kerstmarkt 19 december 2015 
7. om 21.00 uur: Calesthenics (ingelast agendapunt) 
8. Omvorming bosperceel Wilgenroos / Geinoord (Hans / Aad) 
9. Kunstwerk in de wijk (idee Franny Knuever) 
10. Kinderspeelplaatsen (Hilbert / Bart) 
11. Wijknieuws: planning en inhoud (werving leden en vrijwilligers) 
12. Stand van zaken Park, Natuurkwartier, Proevtuin (Jan) 
13. Toegankelijkheid Buurtplein Zuid (Hans Adriani e/o Hilbert Hamberg) 
13. Rondvraag 
14. Sluiting  
 
 
1. Opening 
De voorzitter heet de aanwezigen welkom.  
Helaas is Hilbert ziek. Joke Koedijk zal deze keer de notulen maken.  
Bart heeft zich afgemeld voor deze vergadering.  
Hans Adriani komt iets later, maar vóór 21.00 uur. 
Arie komt ook iets later, omdat hij eerst een vergadering heeft met de 
winkeliersvereniging betreffende de afhandeling van de kerstmarkt.  
Conny is gelukkig zover hersteld dat zij per regiotaxi vanuit het revalidatiecentrum 
in Houten is overgekomen. Haar binnenkomst was wel hilarisch: zij zat vast in de 
invalidenlift en heeft uiteindelijk zichzelf bevrijd door onder de slechts half omhoog 
staande slagboom van de lift te rijden. 
Els Reinking is wat verlaat.  
Aad meldt nog dat er omstreeks 21.00 uur een ingelast agendapunt zal zijn, omdat 
jongerenwerker Jacob Veldstra en 2 jongeren uit Fokkesteeg, te weten Micky 
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Woodley en Reza Wouda aan zullen schuiven om uitleg te geven over hun initiatief 
om een sportplek in het park te bewerkstelligen. 
 
De agenda is iets aangepast. De mededelingen van de voorzitter zijn nu 
geagendeerd na de wijkagenten, Beheer en notulen / actielijst. Doel is de 
vergadering voor de wijkagenten en Micha zo efficiënt mogelijk te laten verlopen. 
Marleen van Velzen, wijkagent Hoogzandveld / Zandveld heeft zich afgemeld. 
Yolanda van Elteren, wijkagent Lekboulevard, wordt vermoedelijk vervangen door 
Steven Fluitsma. Steven heeft echter (nog) niets van zich laten horen. 
Het werkplan wordt niet meer apart geagendeerd, omdat relevante / actuele zaken 
altijd al zelfstandig worden geagendeerd en het werkplan aan de hand daarvan 
regelmatig wordt bijgewerkt. 
Voorafgaand aan de vergadering geeft Chris als penningmeester uiting aan zijn 
boosheid over de veranderingen in de voorwaarden die de gemeente stelt aan het 
penningmeesterschap van de wijkplatforms. Het werk is veel ingewikkelder 
geworden. Chris heeft voordat hij penningmeester werd uitvoerig met mensen van 
de gemeente overlegd om te horen wat het werk zou inhouden. Daarna pas heeft 
hij besloten de klus aan te nemen. Nu zijn de eisen die de gemeente aan hem stelt 
enorm veranderd en heeft Chris het gevoel een registeraccountant te moeten zijn. 
Het penningmeesterschap kost hem nu veel meer tijd en bovendien krijgt het 
wijkplatform nu ineens aanzienlijk minder geld toebedeeld door de gemeente. 
Chris ervaart e.e.a als zeer frustrerend. 
 
 
 
2. Politierapportage 
Bij afwezigheid van de wijkagenten, leest Aad de door Marleen van Velzen 
toegestuurde rapportage voor. Even later arriveren twee agenten: Marleen van 
Velzen heeft even haar werkzaamheden rond een aanhouding kunnen onderbreken 
om hier aanwezig te kunnen zijn en Steven Fluitsma meldt zich als vervanger voor 
Yolanda van Elteren. Die vervanging zal naar schatting tot april 2016 duren. 
 
Hieronder een samenvatting van hetgeen de afgelopen 6 weken speelde in de 
wijken: 
 

Wat en waar Lekboulevard Hoogzandveld Zandveld 
Woninginbraak 1 2 0 
Auto-inbraak 3 1 2 
Fietsdiefstal 0 2 0 
Overlast jeugd 0 zie hieronder 1 

 
De woninginbraken geschiedden in de Anemoonstraat en de Middelmonde via de 
achterzijde en in de Klaproosstraat aan de voorzijde. 
Opvallend is dat in heel Nieuwegein een flinke stijging is te zien in het aantal auto-
inbraken: bij Blokhoeve ging het om 50 auto-inbraken binnen 2 maanden. Laptops 
zijn geliefd, maar ook ingebouwde navigatiesystemen. Het is niet ondenkbaar dat 
die inbrekers zullen uitwijken naar Nieuwegein-zuid. 
De fietsendiefstallen vonden plaats op de Ratelaar: hier betrof het 1 fiets en 1 
snorfiets. 
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In Lekboulevard is 2 keer ingebroken in dezelfde auto op de Nijemonde. Bij een 
auto-inbraak aan de Reigersbek is slechts wat muntgeld verdwenen. 
Aan de Bakenmonde is sprake geweest van vernieling aan een auto. 
De wijkagenten hebben een mail gestuurd naar hondenuitlaters met de vraag 
waakzaam te zijn met het oog op de (diverse vormen van) inbraken. 
Marleen meldt, dat er sprake is van overlast door jeugd in de portieken van de 
seniorenflats in Hoogzandveld. De klachten kwamen bij Mitros binnen. Na vragen  
van Conny meldt Marleen dat de meldingen niet van notoire klagers komen. 
Mitros wil de portieken gaan afsluiten. Er hangt inmiddels een Mosquito.  
Mochten er klachten binnenkomen bij WPHZL, dan wil Marleen graag op de hoogte 
worden gesteld. 
Verder is opmerkelijk dat één type auto de laatste tijd (landelijke trend) wel erg 
geliefd is bij autodieven: een ouder type Opel Corsa (bouwjaar tot ca. eind 2013). 
Blijkbaar hebben de dieven een techniek gevonden om de auto gemakkelijk aan de 
praat te krijgen en vervolgens te verkopen. 
Hans van Oort meldt, dat scholieren ’s middags door de Zonnebloemstraat via het 
trottoir de wijk verlaten en vraagt hier aandacht voor. 
Aad dankt Marleen en Steven hartelijk voor hun rapportage en wenst ze succes met 
hun werk. 
 
 
 
3. Beheer en projecten in HZL 
 
Projectenkaart 
Micha Giltay meldt dat de projectenkaart nog niet rond is. Er wordt wel hard aan 
gewerkt. Het gaat om grote bedragen. Alleen voor zijn afdeling betreft het voor de 
grote prioriteiten al € 22 miljoen. Voor personele kosten is € 7 á 8 miljoen 
uitgetrokken. Micha hoopt er volgende keer iets over te kunnen vertellen. 
 
Verslag van en planning follow-up wijkschouw 2 en 3 november 2015 
Hilbert is door ziekte afwezig. Micha meent dat Hilbert nog contact moet opnemen 
met een aantal bewoners. Vanavond wordt duidelijk dat als er in de status 
“servicemelding” staat, daarmee bedoeld wordt dat bewoners geacht worden zelf 
14030 te bellen. Dat moet nog aan de bewoners worden gecommuniceerd en Aad 
gaat ieder probleem met die status ook zelf doorgeven aan de servicelijn (wij 
kennen ook niet bij elk item bewoners).  
Benadrukt wordt dat wijkbewoners moeten leren hoe ze dingen die spelen zelf bij 
de servicelijn kunnen aanmelden. Aad meldt nog dat het voor hem ook een 
leerproces is geweest om meldingen van bewoners te beoordelen als “servicelijn” of 
dat een andere behandeling of routing wenselijk is. 
Micha zal nog inventariseren of bepaalde meldingen regelmatig bij de gemeente 
terugkomen en dus structureel moeten gaan worden aangepakt. 
Aad kreeg een melding van Ronald Schoonheim dat het speelveld bij de 
Lijsterbesstraat/Iepstraat inmiddels zo in verval is geraakt dat daar nu groot 
onderhoud nodig is. Dit veld is niet bezocht tijdens de wijkschouw omdat het te ver 
uit de route lag. Aad heeft dhr. Schoonheim destijds geadviseerd e.e.a. te melden 
bij de servicelijn, hetgeen ook is gebeurd. Micha besluit binnenkort bij genoemd 
veld te gaan kijken. 
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Erna meldt teleurgesteld dat het naar aanleiding van de wijkschouw bespreekbaar 
leek hoe snoeiwerk zou worden aangepakt. Bij het trapveldje aan de Waterlelie was 
jarenlang niet gesnoeid. Inmiddels is er wel gesnoeid, maar naar haar mening veel 
te rigoureus. Vervolgens lieten de opruimwerkzaamheden lang op zich wachten. 
Mieke wil dit met haar collega’s bespreken: óf vaker minder snoeien of naar de 
bevolking toe communiceren wat de werkwijze is. 
Conny zal contact opnemen met Herman Westland over de eerder door haar 
gemelde dreiging van rigoreus snoei- en kapwerk; Herman is van mening dat de 
bal bij Conny ligt. 
 
 
 
4. Notulen vergadering 13 januari 2016 
Micha wijst op de wijzigingsvoorstellen van het vorige verslag die nog niet op orde 
zijn. Nu staan de nog niet vastgestelde notulen als “goedgekeurd door de 
voorzitter” op de website. Hier ontstaat ook een discussie over. Micha lijkt het 
logischer als de notulen pas op de website komen, na goedkeuring tijdens de 
volgende vergadering. Aad vindt dat te laat. Hij houdt aan dat de notulen eerst 
door hem worden goedgekeurd, vervolgens op de website worden geplaatst. 
Eventuele wijzigingen naar aanleiding van de daaropvolgende vergadering worden 
daarna verwerkt en daarmee worden de notulen definitief (“vastgesteld”). Deze 
werkwijze vloeit voort uit het huishoudelijk reglement en het voordeel is dat 
bezoekers van de site getriggerd kunnen worden door bepaalde onderwerpen en 
zich dan wellicht aanmelden om een volgende vergadering bij te wonen. De risico’s 
van eventuele fouten in de gepubliceerde, goedgekeurde, maar nog niet 
vastgestelde, notulen worden door Aad gering geacht. 
 
Pag. 2 
Punt 3. Bouw patiowoningen Lotusplantsoen 
De omgevingsvergunning stond niet op de actielijst. Er ontstaat een discussie en 
ook verwarring of die omgevingsvergunning al dan niet nodig/verplicht is in deze 
situatie. Mieke gaat dit (nogmaals) uitzoeken. 
 
Punt 4. Verkeerssituatie Lekboulevard 
Aad zal zich hier binnenkort verder in verdiepen. 
 
Pag. 3 
JOP  
Komt bij de mededelingen ter sprake. Conny benadrukt dat ze niet altijd even blij is 
met de werkzaamheden van de jongerenwerkers. Dit wordt als kennisgeving 
aangenomen. 
 
Pag. 5  
Werving nieuwe leden / vrijwilligers WPHZL, incl. idee Groengroep 
Hilbert en Aad gaan hieraan werken / schrijven. 
 
Pag. 6. Stand van zaken Natuurkwartier 
Erna Kotkamp was niet blij hoe e.e.a. in de notulen omschreven werd. Erna: de 
subsidie was er en hoefde niet veiliggesteld te worden middels de oprichting van 
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een stichting. De noodzaak van de oprichting van de stichting was vanwege de 
gewijzigde rolverdeling van de partijen. 
Bovendien wijst Erna op (tik)fouten in namen: zij heet Erna Kotkamp (niet 
Kortkamp) en Corry heet Vorst (niet Vos). 
 
Pag. 7.  
Project Ruimte voor de Lek 
Hans van Oort meldt n.a.v. het verslag dat in de Bossenwaard niet van alle kanten 
duidelijk is waar al dan niet honden zijn toegestaan en gaat dit melden via de 
servicelijn. (Kom je vanuit oost naar west is het vrij duidelijk, maar van west naar 
oost niet.) 
 
Toegenomen parkeerdruk 
Dit is inmiddels als item opgenomen in het werkplan 
 
Pag. 8 Bijlage 1 
Micha ziet graag zijn functienaam juist vermeld: accountmanager Openbaar 
Domein. 
 
Pag. 10 Afspraken overleg WPHZL 13 januari 2016 
De kolom Afgedaan is niet bijgewerkt. 
 
 
 
5. Mededelingen voorzitter 
Voor Aad zijn mededelingen kan afronden, komen jongerenwerker Jacob Veldstra, 
Micky Woodley en Reza Wouda binnen. Zij krijgen het woord inzake Calesthenics. 
 
Een ander woord voor Calesthenics is straatfitness of streetworkout. Hierbij worden 
attributen gebruikt die op straat en in parken voorhanden zijn. Er wordt eerst een 
filmpje getoond over straatfitness. Het eerste voorbeeld dat hierin voorkomt vinden 
de overige aanwezigen ietwat ongelukkig gekozen. Het gaat hierbij om het lopen 
over rails. Iets wat we natuurlijk niet willen propageren. Verder is het een 
aansprekend filmpje. Mickey en Reza leggen uit dat zij als 16-jarigen graag 
sporten, maar dat het slecht is voor de groei van mensen van hun leeftijd om met 
gewichten aan de slag te gaan, bijvoorbeeld op een sportschool. Beter voor de 
groei van jongeren is het om te trainen op basis en met behulp van hun eigen 
gewicht, bijvoorbeeld met behulp van de rekstokken die in het filmpje getoond 
werden. 
Micky heeft op internet Calesthenics ontdekt. Natuurlijk is daarbij enige begeleiding 
wenselijk. Er is overleg geweest met SportID: als het plan van Mickey en Reza 
gerealiseerd gaat worden, zal in overleg met SportID naar oplossingen worden 
gezocht voor begeleiding van sporters die van de Calesthenicsrekken gebruik willen 
maken voor het trainen van bepaalde spiergroepen. 
De jongeren hebben hun plan ook al overlegd aan wijkplatform Fokkesteeg, waar 
het positief ontvangen werd. Wijkplatform Doorslag heeft nog niet gereageerd.  
Gemeente Nieuwegein heeft een plek toegezegd: bij de skatebaan (de halfpipe) en 
de voetbalkooi in Park Oudegein. 
Mickey en Reza hebben op Instagram inmiddels meer dan 100 volgers. 
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Crowdfunding wordt onderzocht. Met name de onderlaag is duur. Ook het uurloon 
voor installatie is een grote kostenpost. Men gaat 2 meter de hoogte in en om 
ongelukken te voorkomen zijn rubbertegels onder de rekken noodzakelijk.  
Mieke laat al doorschemeren dat wijkplatform Fokkesteeg een donatie gaat 
toezeggen. 
Micha stelt dat het plan goed past in het park en bevestigt de locatie bij de 
halfpipe. 
Volgens Jacob mixen de groepen jongeren van de diverse wijken in zuid aardig bij 
dit soort bezigheden. 
 
Het plan van Mickey en Reza wordt digitaal toegestuurd aan WPHZL. 
De kosten zijn geraamd op € 10.000,--. Hierbij komt 10% extra voor het 
onderhoud; Mieke stelt dat dit afkoop van het onderhoud betreft. Het grondwerk is 
het meest kostbare aan deze operatie. 
 
Raymond de Jong (journalist van het AD/UN) is inmiddels ook aangeschoven en 
gaat ook aan de slag met de jongeren. Mickey en Reza zullen even later door hem 
geïnterviewd worden en morgen zal er bij de uitgekozen plek in het park een foto 
van de jongens genomen worden. 
Alle aanwezigen zijn enthousiast over de plannen van de jongeren en bedanken de 
gasten voor hun inbreng, waarna zij elders in het pand aan de slag gaan voor het 
interview. 
 
 
De mededelingen van de voorzitter op een rijtje: 

• de in Buurthuis Vreeswijk (iedere derde vrijdag van de maand) 
georganiseerde Pubquizes ziet Aad als een uitgelezen manier van 
teambuilding. Maar het ziet er naar uit dat iedereen te druk is voor de 
Pubquiz van 19 februari. Aad vraagt Conny en Jan het even bij hem te 
melden als ze toch nog besluiten te gaan. In dat geval maken Aad en Joke 
er nl. ook tijd voor; 

• vaste genodigde WPHZL-vergaderingen Pieter Kwantes is door de 
burgemeester onderscheiden voor zijn meer dan 40-jarige, belangeloze inzet 
voor de samenleving. 

• Aad heeft namens het platform een kaart gestuurd naar Bart en Jessica van 
Roosmaelen na het overlijden van hun dochter Rosa; 

• namens WPHZL heeft Aad op de ochtend van de feestelijke openingsdag 
bloemen gebracht naar Kwalitaria. Dat werd zeer op prijs gesteld; 

• Conny van de Wal heeft een kaart gekregen toen zij was geopereerd aan 
haar voet. Conny bedankt allen; 

• een bewonersmelding van grote schade aan delen van de bestrating van de 
Irisstraat is recent doorgegeven aan Micha. Het repareren van de schade 
aan de bestrating stond reeds gepland, maar, na de melding en inspectie ter 
plaatse, is dit reparatiewerk naar voren gehaald. Het zal waarschijnlijk voor 
de zomer geschieden. 

• Chris en Aad hebben hun commentaar inzake het OV vervoersplan 2016-2 
ingediend (zie bijlage); 

• de JOP, die bij de Brede School gepland staat, wordt besteld. Het wordt een 
kleine JOP, die voornamelijk uit ijzer bestaat. Er wordt verlichting en een 
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prullenbak bij geplaatst, weet Mieke te melden. Er volgt een 
gemeenschappelijke betaling uit het budget van het project patiowoningen 
van de wijkmanagers en er is een eerdere toezegging van WPHZL. 
De jongeren organiseren na plaatsing een openingsfeest. Ook daar is budget 
voor en het draagt hopelijk bij aan de goodwill in de buurt. 
Mieke zal een plaatje mailen van de toekomstige JOP. 

 
 
 
6. Evaluatie kerstmarkt 
Arie den Oudsten heeft de evaluatie met de winkeliersvereniging afgerond. Omdat 
het ook om de financiële afwikkeling ging, waren de volgende drie personen 
aanwezig: Arie, Wim de Graaf (slagerij) en Annie Gruters (Kwalitaria en tevens 
penningmeester van de winkeliersvereniging). 
Alle partijen waren enthousiast over het verloop van de kerstmarkt. Het project is 
voor herhaling vatbaar, maar het besluit ook eind 2016 in samenwerking met de 
betrokken partijen een kerstmarkt te organiseren wordt genomen in oktober 
(hoewel Aad opmerkt, dat september hem beter lijkt).  
 
Natuurlijk zijn er ook leerpunten. Zo wil men: 

• eerder beginnen met de organisatie (volgens Arie is (begin) oktober vroeg 
genoeg); 

• betere communicatie onderling; 
• een duidelijker rolverdeling; 
• beter houden aan afspraken; 
• strakkere regie (waardoor minder improvisatie); 
• afspraken met derden (dienstverleners, zoals koor, kerststal) strakker 

vastleggen; 
• een lunchvoorziening o.i.d. voor vrijwilligers die de gehele dag aanwezig 

zijn; 
• vermelding op de lichtkrant (maar die was defect). 

Arie heeft betere afspraken gemaakt over de financiën. 
Er komt een correctie op de aan WPHZL gepresenteerde rekening en WPHZL 
betaalt niet voor de verlichting van het winkelcentrum. De bijdrage van WPHZL 
bedraagt € 1.000,-- incl. BTW, geheel conform het eerdere bestuursbesluit. 
 
Els Reinking zegt de communicatie binnen de gemeente beter te zullen afstemmen.  
Arie noemt als leerpunt ook nog het op de valreep niet verlenen van de vergunning 
voor het rendier.  
Jan Bollen benadrukt een veiligheidsaspect: de viskar van De Graaf stond voor een 
voetgangersovergang aan de Lupinestraat. Deze viskar staat inmiddels in een 
totaal andere hoek van het winkelcentrum. Vermoedelijk speelt dat probleem dus 
niet meer. Els meldt, dat er wel een situatietekening was gemaakt van de 
kerstmarkt, maar dat de viskar niet bij de kerstmarkt hoorde en daarom niet op 
die situatietekening voor kwam. Dit blijft dus een aandachtspunt voor de komende 
kerstmarkt. 
Els Reinking wil dat het informatiepaneel in de hal van het buurtplein volgende 
keer wordt ingezet. 
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Karin Alting van MOvactor heeft aangegeven de kerstmarkt ook nog met WPHZL te 
willen evalueren. 
Verder werd nog gememoreerd dat er op verschillende plekken in Nieuwegein 
tegelijkertijd kerstactiviteiten waren. Dat is nou eenmaal inherent aan die tijd van 
het jaar. 
Chris Bouws concludeerde dat onze kerstmarkt veel gezinnen met kinderen 
aantrok vanwege de kerststal. Chris meldt daarnaast dat volgende keer de 
etalages van de deelnemende winkeliers van tevoren benut kunnen worden om 
bekendheid te geven aan de komende kerstmarkt (affiches). 
In oktober heeft Arie dus weer contact met de winkeliersvereniging over de 
volgende kerstmarkt. 
 
(Noot: Verdere acties van WPHZL op de werklijn sociale samenhang / 
bewonersparticipatie, zoals oorspronkelijk was geagendeerd, zijn in deze 
vergadering niet meer besproken. Dit zal in een komende vergadering opnieuw 
worden geagendeerd.) 

 
 
 
7. Omvorming bosperceel Wilgenroos / Geinoord (Hans / Aad) 
Hans van Oort en Aad hebben vanmorgen een gesprek in het gemeentehuis 
gevoerd over de omvorming van het bosperceel. Hans geeft een toelichting met 
behulp van een grote kaart. Het betreft een strook elzen-. wilgen- en populierenbos 
langs de Kromme IJssel. In maart zal worden gestart met kap. Later zou te 
bedreigend zijn voor nestelende vogels. De ondergrond is moeilijk: drassig. De 
bereikbaarheid van het gebied en de drassige grond zullen problematisch zijn voor 
de aannemer. E.e.a. is meegenomen in de aanbesteding. De kaalslag zal wel tot het 
najaar duren omdat eerdere terugplanting niet verstandig is.  
Er wordt een groot gedeelte gerooid of deels terug gesnoeid (variërend: soms tot 5 
meter, soms tot 10 meter, soms tot 30 c.m., dit t.b.v. vogels/nesten) en een deel 
wordt nieuw terug geplant. Men wil zo vogelvriendelijk mogelijk te werk gaan. Alles 
tot het aangrenzende IJsselstein, waartoe het overgrote deel van deze strook bos 
behoort. Er zijn onderhandelingen gaande over een gezamenlijke aanpak van de 
gemeenten, maar Nieuwegein start dus in maart. 
De Kromme IJssel wordt ook met kano’s bevaren. Omvallende bomen maken deze 
route echter gevaarlijk. Dat geldt ook voor Wilgenroos en Geinoord. 
Micha vult aan: wilgen en populieren groeien snel. Ze hebben echter ook een 
kortere levensduur dan bijvoorbeeld eiken. Nieuwegein kent meerdere bospercelen 
die planmatig zullen worden aangepakt. Nu is het perceel langs Wilgenroos / 
Geinoord dus aan de beurt. Alleen in het noorden zal de kaalslag permanent blijven 
om een doorgaande route naar het IJsselbos mogelijk te maken. 
Conny wil dat de kanoroute beter begaanbaar (uitgebaggerd?) wordt. Hans gaat die 
suggestie doorgeven aan de gemeente. 
Erna Kotkamp vraagt of een gefaseerde aanpak is besproken. Dit in verband met 
de biodiversiteit. Hans meldt hierop dat het aangewezen gebied in één keer zal 
worden aangepakt en vervolgens goed zal worden bijgehouden. Gefaseerde aanpak 
is onwenselijk vanwege het te gevaarlijke karakter van het huidige bos. 
Mieke benadrukt dat het gebied inderdaad moeilijk toegankelijk is. Micha neemt dit 
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mee naar de gemeente. Mieke meldt vervolgens nog dat het buurtbericht al is 
verstuurd. 
Hans vertelt ook nog dat in het kader van het zelfde bestek bij de tennisterreinen 
noordelijk in Park Oudegein eveneens gesnoeid gaat worden (de “Lange Laan”). 
Aad toont Hans de normale wegenkaart van Nieuwegein, waarop de grens tussen 
IJsselstein en Nieuwegein over de A2 lijkt te lopen. 
 
 
 
8. Kunstwerk in de wijk 
Franny Knuever heeft WPHZL gemaild betreffende haar idee over een kunstwerk, 
liefst te plaatsen op het plein in winkelcentrum Hoogzandveld. 
Hans Adriani meldt dat kunstwerken niet meer in de gemeentebudgetten 
voorkomen. Chris wordt nogmaals boos over niet nagekomen financiële en 
administratieve afspraken en beloften door de gemeente en de noodzaak voor een 
cursus balans opmaken. 
De discussie over een mogelijk kunstwerk valt al snel stil, omdat niemand overloopt 
van enthousiasme 
 
 
 
9. Kinderspeelplaatsen 
Omdat zowel Bart als Hilbert afwezig zijn, wordt dit onderwerp doorgeschoven naar 
de volgende vergadering. 
 
 
 
10. Wijknieuws 
Aad meldt snel met een EXTRA wijknieuws te willen komen. Budgettair wordt dat 
oppassen, maar WPHZL dreigt te verzuipen in enthousiasme. Er zijn te veel 
bezigheden voor te weinig leden / vrijwilligers. Het extra wijknieuws zal dus in het 
teken staan van het aantrekken van leden en vooral vrijwilligers, maar ook ander 
nieuws bevatten. 
Els Reinking wijst erop dat ook via andere methoden geprobeerd kan worden het 
bemensingsprobleem op te lossen door bijvoorbeeld samenwerking te zoeken met 
andere organisaties. Willen we bijvoorbeeld iets met honden, richt je dan tot de 
kynologenvereniging (als willekeurig idee). 
Mieke stelt voor de vraag om te draaien: vraag de bewoners wat zij leuk vinden om 
te doen in de wijken. 
Arie, die subsidie voor buurtfeesten absurd vindt, stelt voor dat subsidie-
aanvragers iets “goeds” in de wijk doen, alvorens de subsidie wordt toegekend. 
Aad gaat nadenken over een mogelijke, respectievelijk haalbare invulling in het 
subsidie-aanvraagreglement. 
Mieke had nog een onderwerp voor het wijknieuws en verzoekt de productie en 
verspreiding wat uit te stellen, maar Aad zegt dat hij daar niet op wil wachten. De 
belangrijkste reden en aanleiding voor dit Wijknieuws in maart is dat we uitbreiding 
in menskracht nodig hebben. 
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11. Stand van zaken Park, Natuurkwartier / Proevtuin (Jan Bollen) 
Maandag 18 januari heeft Jan in het MEC een informatieavond bijgewoond van de 
Raadcommissie ROM. Hierin is uitleg gegeven over de stand van zaken betreffende 
het natuurkwartier. Het belangrijkste punt betrof de Proevtuin. 
Donderdag 30 januari is Jan bij een Raadsvergadering geweest, waarin onder 
andere aan de orde zijn geweest: 

a) vaststellen Visie Stadspark Oudegein; 
b) instemmen met de uitgangspunten van de doorontwikkeling van het 

Natuurkwartier. 
Er zijn een paar kleine aanpassingen gedaan op de agendapunten. Daarna zijn, via 
amendement, beide agendapunten aangenomen. 
 
Verder activiteiten zullen de komende periode zijn: 

- kennismaking van het bestuur Stichting De Proevtuin met de andere 
partners/gebruikers van het MEC en het natuurkwartier; 

- het organiseren en plannen van de Proevtuin; 
- financiering en fondswerving; 
- werven van meerdere bestuursleden (Wijknetwerk Doorslag en Fokkesteeg). 

Jan wil de volgende vergadering verslag doen van de voortgang van genoemde 
projecten. 
 
Overige punten: 
 
Er is in de Proevtuin grondonderzoek gedaan; de uitkomsten zijn positief, het is 
goede zware grond. 
 
Erna meldt dat op 12 maart tijdens NLdoet 2016 Nieuwegein een blote voetenpad 
zal worden aangelegd. Dit zal ook op de website van de gemeente worden gezet. 
 
Reinaerde verzorgt momenteel de dagbesteding op de kinderboerderij. Nu zijn er 
ook gesprekken met meerdere partijen gaande. Er is geen sprake van terugtrekking 
van Reinaerde zoals een enkel platformlid denkt. 
 
Mieke zal bij het Openbaar Domein navraag doen over de troep van Openbare 
Werken op en rond het parkeerterrein bij Jacks Grillhouse. 
 
 
 
12. Toegankelijkheid Buurtplein Zuid 
Nadat Hans Adriani heeft aangehoord hoe de entree van Conny vanavond verliep 
steekt hij van wal. Hans vertelt, dat de eigenaar van het pand boos was en 
MOvactor nu aanpassingen aan de lift wil realiseren. Els meldt, dat het Zorgplein wil 
weten of de investeringen in de lift in de servicekosten worden doorberekend. 
Volgens Hans gaat het hierbij slechts om een klein bedrag dat geen of anders 
hooguit een geringe invloed zal hebben op de huren. 
Els heeft onderzoek gedaan naar verschillende aanvullende oplossingen / 
verbeteringen. Technische uitwerkingen en kostenramingen komen begin maart 
binnen. Hans Adriani gaat dan weer het overleg in en hoopt dat de eigenaar van 
het pand dan ook weer aansluit. 
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13. Rondvraag 
• Mieke vindt het heel vervelend voor Chris hoe hij e.e.a. recentelijk ervaart 

rondom zijn financiële werkzaamheden voor WPHZL. Mieke wil graag samen 
met Chris op een rustig moment een gesprek. Hans Adriani is vanavond wat 
later gekomen, kijkt verbaasd en krijgt enige uitleg. De subsidieregeling is 
veranderd van een budgetafspraak in een subsidieaanvraag met allerlei 
complicerende bijwerkingen en een substantiële budgetverlaging (-12%). 
Alle wijkplatforms krijgen subsidie in verhouding tot het aantal inwoners in 
de wijken (v.w.b. het gemeentelijke aandeel) respectievelijk op basis van 
het aantal huurwoningen in de wijken (v.w.b. het corporatiedeel). In HZL is, 
voor het eerst sinds lang, een telling geweest. Nu bleek het aantal inwoners 
gekrompen en zeker ook het huizenbestand van Mitros. Het gevolg is: 
minder subsidie voor WPHZL. Hans legt uit, dat de gemeente nu moet 
werken volgens een nieuwe subsidieverordening. Chris is boos dat het spel 
zonder aankondiging is veranderd. Er is een lastenverzwaring en een 
administratieve complexiteit ontstaan die hem koud op het dak vallen. En 
dat wordt allemaal besloten kort nadat hij uitvoerig met de gemeente heeft 
gesproken om te bezien of hij dat penningmeesterschap wel op zich kon 
nemen. 
Aad vraagt wat voor actie WPHZL hierover nog richting gemeente moet 
ondernemen. 
Hans Adriani vraagt WPHZL terzake even pas op de plaats te maken om 
hem de kans te geven uit te zoeken hoe dit binnen de gemeente nu is 
gelopen. Hij wil achterhalen hoe proces en procedure eruit hebben gezien, 
wie de echte “afzender” is geweest en WPHZL daarover informeren. Doel is 
om ons in de gelegenheid te stellen met de juiste personen te spreken over 
de juiste pijnpunten en met de juiste toonzetting en accenten. 

• Mieke maakt melding van een mail van Willie van Dam. Het betreft een 
concept evenementen vergunningenbeleid dat ter inzage beschikbaar is tot 
21 maart. Het concept komt ook in de mailbox van het wijkplatform.  

• Conny denkt erover actief in gesprek te gaan met mensen voor het werven 
van leden en vrijwilligers. Desnoods wil zij “zo’n idioot geel hesje” 
aantrekken en in winkelcentrum HZ gaan “zwerven en werven”.  

 
 
 
14. Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter onder dankzegging aan de 
aanwezigen voor hun bijdrage, de vergadering om 22.37 uur. Wie wil kan nog een 
drankje halen aan de bar. Ook een vorm van teambuilding…. 
 
De volgende vergadering is 6 april 2016. 
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Bijlage 1 
 
DEELNEMERS WIJKPLATFORM HZL 17 februari 2016 
 
Naam Rol Aanwezig 

Ja/nee 
Komst bevestigd 

Aad Koedijk Voorzitter Ja Ja 
Arie den Oudsten Secretaris  Ja Ja 
Chris Bouws Penningmeester  Ja Ja 
Conny van der Wal Lid Ja Ja 
Jan Bollen Lid Ja Ja 
Hans van Oort Lid Ja Ja 
Bart van Roosmaelen Lid Nee Nee 
Hilbert Hamberg Notulist Ziek Ziek 
Hans Adriani Wijkwethouder Ja Ja, komt later 
Mieke Tulleken Wijkmanager Nieuwegein Ja Ja 
Micha Giltay Accountmanager Openbaar 

Domein 
Ja Ja 

Els Reinking Sociaal Programmeur/N’gein  Ja Ja, komt later 
Marleen van Velzen Wijkagent Hoogzandveld & 

Zandveld  
Ja Nee 

Steven Fluitsma Vervangend wijkagent 
Lekboulevard 

Ja Nee 

Erna Kotkamp Bewoner Ja Ja 
Joke Koedijk Notulist Ja Ja 
    
 
 
Ter herinnering!!!! 
Het vastgestelde vergaderschema voor 2016: 

13 januari    geweest 7 september 
17 februari   geweest 12 oktober 
6 april 30 november 
18 mei  
29 juni 2017: 25 januari 
 
Aanvangstijd: 20.00 uur, locatie in alle gevallen Buurtplein Zuid. Zo nodig zullen er 
overigens extra vergaderingen kunnen worden uitgeschreven. Bewoners kunnen 
onderwerpen voor de vergadering aandragen. Bewoners kunnen de vergaderingen 
ook bijwonen en mogen meepraten. Vooraf aanmelden wordt op prijs gesteld, wij 
kunnen u dan netjes ontvangen. 
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Bijlage 2.  
Afsprakenlijst overleg WPHZL overgenomen uit 2015 
Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan 
dd 

20 mei 2015/ 
7.12 

Actiehouder: Hans Adriani 
Op 5 juni 2015 is er een overleg tussen Moorland, 
MOvactor, Gemeente Nieuwegein over de 
problemen met de toegankelijk van het Buurt- en 
Zorgplein Zuid geweest. 9/9: gesprek is niet 
doorgegaan (Hilbert); vrijdag 4/9 wel. Hilbert 
komt met een verslagje. 
14/10 De wg WTP van de WMO-raad heeft voorstel 
gedaan voor een oprit aan de voorzijde van het 
pand. 
17/2/2016: MOvactor laat liftje aanpassen. 
17/2/2016: Els (maart 2016) technische 
uitwerking en kostenraming toegankelijkheid 
Buurtplein Zuid voorkant en achterkant. 

Loopt door 

24 juni 2015/ 
6 

Mieke nodigt project Bredeschool/Lupinestraat uit 
voor de september vergadering van HZL; 
9/9 doorgeschoven naar vergadering 14 oktober 
2015; 
14/10 moeilijk traject en loopt door; inwoners 
eerder betrekken; 
25/11 ontwerp nog niet geschikt als praatstuk in 
het WPHZL; steakholders worden betrokken en 
bewoners worden geïnformeerd via buurtbericht. 
In december 2015 en januari 2016 zijn door de 
gemeente informatiebijeenkomsten gehouden met 
bewoners en vertegenwoordigers van winkels en 
instellingen uit de omgeving. Aan de hand van 
kaarten werd de herinrichting van Lupinestraat en 
Zonnebloemstraat toegelicht, werd de achtergrond 
van bepaalde keuzen uitgelegd, werd het besluit 
genomen met klinkers en niet met asfalt te werken 
en werd de globale planning uiteengezet. 

Afgedaan 
januari 
2016 

14 oktober 2015/ 
1b-3 
 

Aad gaat de huidige groep voor de 
verkeersproblematiek en verkeersoverlast op 
Lekboulevard, Jachtmonde en Bovenmonde in 
nauwe samenwerking met Mieke Tulleken 
uitbreiden met wat meer bewoners, de politie 
(wijkagent?), Rijkswaterstaat en eventueel andere 
vertegenwoordigers van de gemeente om de 
verdere aanpak te bespreken en in werking te 
krijgen. 

Loopt door 
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25 november2015/ 
4  

Verslag van de wijkschouw november 2015 (Micha 
Giltay)is uitgereikt op 13-1-2016 en wordt 
besproken op 17-2 2016. 

Afgedaan 
februari 
2016 

25 november 2015/ 
9 en 10 

Hilbert informeert het wijkplatform op verzoek van 
Bart over de mogelijkheden voor 
kinderspeelplaatsen in 2016 

Loopt 

 
 
 
 
Afspraken overleg WPHZL 13 januari 2016 
 
Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan 
dd 

4  Micha Giltay levert tekst en foto voor het wijknieuws Afgedaan 
6 Evaluatie kerstmarkt 2015. 

Met winkeliers: afgedaan 17/2/2016. 
Binnen WPHZL: afgedaan 17/2 2016. 

Afgedaan 
februari 2016 

 

 

Afspraken overleg WPHZL 17 februari 2015 

Agendapunt/ 
volgnummer 

Inhoud Afgedaan 
dd 

3 Micha Giltay vertelt op 6/4meer over de projectenkaart Loopt door 
3 Hilbert neemt contact op met diverse bewoners n.a.v. 

de wijkschouw en communiceert de uitkomsten met 
Micha. 

Loopt door 

3 Micha inventariseert of 14030 regelmatig terugkerende 
meldingen krijgt, die dus structureel moeten worden 
aangepakt. 

Loopt door 

3 Micha neemt kijkje bij speelveld 
Lijsterbesstraat/Iepstraat (slechte staat?) 

 

3  Mieke: communicatie en aanpak door gemeente 
Nieuwegein inzake snoeiwerk 

 

3 Conny neemt contact op met Herman Westland i.v.m. 
eerder probleem met rigoureus snoei- en kapwerk 
(2015) 

 

3 Aad meldt de servicelijn-items uit het 
wijkschouwverslag bij de gemeente (zo nodig/mogelijk 
via de bewoners) 

 

4.3 Mieke onderzoekt noodzaak omgevingsvergunning 
inzake Lotusplantsoen 

 

4 Aad en Hilbert: werving nieuwe leden / vrijwilligers 
WPHZL / Wijknieuws 
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4 Hans van Oort: melding servicelijn inzake 
hondenverbod in Bossenwaard 

 

5 Aad: terugkoppeling naar Mickey Woodley en Reza 
Wouda inzake Calesthenics 

 

5 Mieke: afbeeldingen van toekomstige JOP sturen naar 
WPHZL 

 

5 Chris: JOP-bijdrage overmaken na plaatsing  
6 Arie: najaar 2016 eventuele kerstmarkt voorbespreken september/ 

oktober 
6 Aad: evaluatie kerstmarkt met Karin Alting van 

MOvactor 
 

7 Hans van Oort: aan gemeente suggestie doorgeven 
over beter bevaarbaar maken kanoroute 

 

7 Micha Giltay: toegankelijkheid bosperceel 
Wilgenroos/Geinoord tijdens kap- en snoeiwerk 
bespreken binnen gemeente 

 

8 Aad: Franny Knuever melden dat er geen animo is 
voor een kunstwerk en dat er bij de gemeente ook 
geen budgetten voor zijn. 

 

Oud Aad: contact zoeken inzake lelijk electriciteitshuisje 
naast Buurtplein Zuid 

 

10 Aad: verdieping subsidie-aanvraagreglement voor 
bewoners 

 

11 Jan Bollen: verslag doen van voortgang projecten 
Park/Natuurkwartier/Proevtuin  

6-4-2016 

11 Mieke: navraag bij Openbaar Domein over troep bij 
Jack’s Grillhouse 

 

13 Hans Adriani: nagaan subsidie-aanvraag voor 
wijkplatforms – proces, procedure, feitelijke afzender 

 

 
 


